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Protokół nr XVII/2025 z XVII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się 5 czerwca 2025 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 19.00 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, poinformował, że sesja została 
zwołana w trybie szczególnym (na wniosek Burmistrza Miasta) dla dokonania przesunięć środków na 
obchody 100-lecia Miasta, stwierdził kworum (obecnych 14 radnych, nieobecna radna A. Brzozowska-
Kempf, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje  
o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta i Dyrektor CKiIO. 
Przewodniczący RM. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 
 
III. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2025 rok 
 
Przewodniczący RM poprosił Panią Burmistrz o omówienie zmian w WPF i zmian w budżecie miasta. 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff podziękowała radnym za udział w sesji. Wyjaśniła, że to przesunięcie 
dotyczy środków, które już są w budżecie miasta, a które były zabezpieczone na obchody 100-lecia 
Podkowy Leśnej. Jedno dofinansowanie na ten cel już dostaliśmy, czekamy na rozstrzygnięcie 
kolejnego konkursu. O środki wnioskowaliśmy jako CKiIO. Ogłoszenie wyników programu niestety 
opóźnia się. Należy przekazać środki na rzecz CKiIO, aby nie zamykać sobie drogi na otrzymanie 
dofinansowania i aby jednostka miała fundusze na podpisanie umów. Będzie to dotacja celowa – w 
całości podlegająca rozliczeniu.  
Skarbnik Miasta B. Bała dodała, że chodzi o przesunięcie środków z paragrafu Urzędu na paragraf 
CKiIO, aby CKiIO mogło być realizatorem zadania. Druga zmiana w uchwale budżetowej dotyczy 
zwiększenia planu dochodów i wydatków w związku z otrzymaniem informacji o zwiększeniu dotacji 
na realizację programu Korpus Wsparcia Seniorów na 2025 rok. Ponadto zgodnie z sugestią RIO w 
uchwale budżetowej inaczej ujęto źródło pokrycia deficytu (różnica w wolnych środkach o 639 zł).  
Przewodniczący RM wyjaśnił, że nie było czasu na zaopiniowanie projektów uchwał przez KF, ale 
może Przewodniczący KF chciałby zabrać głos.  
Przewodniczący KF W. Żółtowski powiedział, że omówione zmiany dotyczą uchwały budżetowej  
i zapytał, czego dotyczą zmiany w WPF. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w WPF dokonano uaktualnienia zapisów, bo większość zmian w 
uchwale budżetowej powoduje zmiany w WPF. Zmiany te jednak dotyczą tylko roku 2025. 
 
Odpowiadając na pytanie radnej A. Bankiewicz, czy przesunięcia w budżecie nie zamkną nam drogi 
do uzyskania dofinansowania, Burmistrz Miasta wyjaśniła, że właśnie dlatego przesuwamy środki, bo 
nierozstrzygnięty jest konkurs z Narodowego Centrum Kultury, a dofinansowanie to może zostać 
udzielone jedynie instytucjom kultury. Ogłoszenie wyników konkursu miało nastąpić wcześniej. Ze 
względu na to, że konkurs nie jest wciąż rozstrzygnięty, trzeba przesunąć środki na CKiIO, aby 
jednostka mogła podpisać umowy. 
 
Skarbnik Miasta poinformowała o konieczności poprawienia autopoprawką omyłki pisarskiej w 
projekcie uchwały ws. zmiany uchwały budżetowej - w § 2 w ust. 1 w kwocie dochodów bieżących 
dwukrotnie omyłkowo wpisano 68 groszy i należy to poprawić (48.107.730,68,68 zł). 
Innych pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF (głosowanie 
1). Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z 
sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 77/XVII//2025. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w budżecie miasta 
(głosowanie 2). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 78/XVII//2025. 
 
III.  Zamknięcie sesji 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że na 26 czerwca br. na godz. 18.00 (pół godziny wcześniej niż 
zazwyczaj ze względu na kolizję terminów z próbą teatralną na obchody 100-lecie Miasta) 
zaplanowana jest sesja absolutoryjna, podczas której odbędzie się debata na Raportem o stanie 
Miasta w 2024 roku. 
Burmistrz Miasta zaprosiła na zaplanowany na 14 czerwca na godz. 21.30 przed Pałacykiem Kasyno 
koncert. 
 
O godz. 19.09 Przewodniczący RM zamknął XVII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na stronie eSesja.tv - 
adres: https://esesja.tv - link udostępniony jest na stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik do BIP-u na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KF – Komisja Finansów 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad 
3. Raport z głosowań 


